

Dears Shareholders

السادة المساهمين الكرام

<p>The proxy form is not available, therefore, the Extraordinary General Assembly will be conducted virtually via Tadawulaty Platform, for the safety of the shareholders of the company and to support the preventive and precautionary efforts and measures exerted by the competent and relevant health authorities to address the emerging Corona virus pandemic (COVID-19), and as an extension of continuous efforts exerted by all government agencies in the Kingdom of Saudi Arabia to take the necessary preventive measures to prevent its spread.</p> <p>In addition, we would like to bring to your attention that there will be a live video &amp; audio broadcast of the Assembly at the provided link in Tadawulaty.</p>	<p>نموذج التوكيل غير متاح حيث سيتم بالاكْتفاء بعقد الجمعية العامة غير العادية عبر وسائل التقنية الحديثة عن بُعد، وذلك حرصاً على سلامة مساهمي الشركة، وضمن دعم الجهود والإجراءات الوقائية والاحترازية من قبل الجهات الصحية المختصة وذات العلاقة للتصدي لفايروس كورونا المستجد (COVID-19)، وامتداداً للجهود المتواصلة التي تبذلها جميع الجهات الحكومية في المملكة العربية السعودية في اتخاذ التدابير الوقائية اللازمة لمنع انتشاره.</p> <p>ونود الاحاطة بأنه سيكون هناك بث صوتي مباشر للجمعية وذلك عن طريق الرابط المتاح في نظام تداولتي.</p>
--	---

<p>Shareholders are welcomed to submit their questions during daily working hours from 8:00 am to 4:00pm by communicating with the Investor Relations Department through one of the following means Tel:+966 11 265 1119 Exit 304 Email: investors@lazarde.com</p>	<p>في حال وجود استفسار حول بنود الجمعية نأمل التواصل مع علاقات المستثمرين خلال أوقات الدوام الرسمية من الساعة الثامنة صباحاً وحتى الساعة الرابعة عصراً، على الأرقام الموضحة: هاتف 966 11 265 1119 + -تحويلة ( 304 ) أو على البريد الإلكتروني : investors@lazarde.com</p>
--	--

God bless all of you

والله يحفظكم ويرعاكم